

**PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA  
HALLITUKSEN KOKOUS**

**3/24**

**Aika** 6.2.2024 klo 16.15

**Paikka** F106

**Läsnä:** Atte Urama

Veera Hynninen

Saku Virtanen

Saaga Rissanen saapui 16.42 (zoom), poissa 17.39-17.42

Lotta Seppänen

Sara Kangassuo poistui 17.55

Maiju Lintulahti

Essi Kurth saapui 16.43

Sonja Holm saapui 16.21

Eero Kokkarinen saapui 16.47

Marianna Palola

Aapo Nikula

Maria Malinen

Olivia Haataja

Jimi Rytönen

Anni Hakamäki

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Atte Urama avasi kokouksen ajassa 16.17

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Puheenjohtaja Atte muistuttaa, että kokoukset eivät ole niin vakavia, että tärkeät menot jää välistä. Hallituksen jäsenistä puolet pitää olla paikalla, jotta kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan 5.2. Toimihenkilöt

Kohtaan 5.3 Linkit

Kohtaan 8.4 Aatos

Kohtaan 16.1 Tutorvalina

Kohtaan 20.6 Tammikuun hengailuilta

Kohtaan 21.3 Pörssin rinnerieha

Kohtaan 21.4 Dumpin ystäväpäiväbileet

Kohtaan 21.5 Himos winterfest

Siirretään Sool kohdaksi 6, ja kaikki sitä seuraavat liikkuu yhden eteenpäin

Siirretään kohta 6 Talous kohdaksi 22

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Sonja Holm saapui 16.21

#### 4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Veera Hynninen ja Maiju Lintulahti.

Pöytäkirjan tarkastajia varten on tehty tehty excel lista, joka löytyy hallinto 2024-taulukosta. Jos ei pääse kokoukseen, vaihdetaan toisen kanssa tarkistusvuoroa.

#### 5. Hallinto

## 5.1. Puheenjohtajiston terveiset

Atte oli puheenjohtajistokoulutuksessa, josta sai paljon tietoa, jota tulee jakamaan ja hyödyntämään Pedagon toiminnassa.

Eri ainejärjestöiltä on tullut kutsuja vuosijuhlille. (Lööppi ry, Linkki ry & Peduca ry). Katsotaan myöhemmin, onko halukkaita lähtijöitä. Pedago maksaa puolet vujulipuista. Keskusteltiin, että Peducan vujut on aika kalliit, joten sinne ei ehkä lähdetä.

## 5.2 Toimihenkilöt

Toimarin toimikausi on tällä hetkellä kalenterivuosi, mikä tuottaa haasteita. Kolme kuukautta olisi ilman toimareita, eikä esimerkiksi excuille olisi järjestäjää alkuvuodesta. Olisi hyvä tehdä sääntömuutosehdotus, jossa toimihenkilön toimintakausi kestäisi kevätkokouksesta kevätkokoukseen.

Keskusteltiin, mitä toimihenkilöitä olisi hyvä olla.

Tapahtuma- ja yritysyhteistyövastaava Sonja nosti esiin, että yritysyhteistyössä olisi hyvä olla enemmän porukkaa hoitamassa hommia. Vujuille on tulossa erikseen sponsorivastaava, joten sen osalta yritysyhteistyötoimaria ei tarvita, mutta muuhun toimintaan se olisi hyvä.

Päädyttiin seuraaviin toimihenkilöihin: sometoimihenkilö, tuotemyyntitoimihenkilö, kestävän kehityksen toimihenkilö, yritysyhteistyötoimihenkilö, tapahtumatoimihenkilöitä (Vappu, excu, sitsit & perinnetapahtumat).

Pohdittiin myös poikkitieteellisyys- sekä kääntäjätoimihenkilöitä, mutta näitä ei nähty tarpeellisina. Kääntäjiä löytyy hallituksesta Saku Virtanen, Sara Kangassuo, Sonja Holm sekä Maiju Lintulahti.

Keskusteltiin siitä, miten tehdä toimihenkilön pesteistä houkuttelevia ja saada porukkaa innostumaan ja lähtemään mukaan toimintaan. Toimihenkilöille pitäisi olla

jotain etuuksia, joista tiedotetaan ja edut pitäisi tuoda paremmin esiin. Hakijoita voisi olla enemmän, jos edut olisi paremmin tiedossa.

Esiin nousi, että olisi hyvä jos toimareista saadaan yhtenäinen ryhmä, eikä se olisi vain yksinpuurtamista. Esiin nousi myös, että voisi olla 2 toimaria pestiä kohden, mutta hakijoita ei varmasti ole niin paljoa.

Saaga Rissanen saapui 16.42

Toimihenkilöt saavat diplomin todistukseksi työstään sekä kaikille ainejärjestötoimijoille on olemassa Reipas-haalarimerkki.

Essi kurth saapui 16.43

Ennen hakua pitää mainostaa toimarihakua ja vanhoilta toimareilta voisi kysellä kokemuksia.

### 5.3.Linkit

Atte Urama toi esiin, että nettisivuilla on vanhoja linkkejä ja jokaisen tulisi tarkastaa oman pestin osalta linkit ajantasaisiksi. Myös Kide.appissa on vanhoja linkkejä, mikä pitää ottaa huomioon uusia tapahtumia tehdessä.

Eero Kokkarinen saapui 16.47

## 6. SOOL

Soolin aluetoimija Anni Hakala tuli kokoukseen kertomaan kuulumisia Soolin ja Pedagon välisestä yhteistyöstä ja hän on nähnyt yhteistyön sujuvana.

SOOL-toimijoiden ryhmään tulee mainostus n. 2vk ennen jotain tapahtumia, ja ainejärjestöjen on hyvä mainostaa tapahtumia myös omissa kanavissaan. Voi itse päättää, jakaako Soolin stooria vai tekeekö oman julkaisun.

Soolilla on hallitus, jossa on mukana myös Jyväskylästä Sofia Salo. Sofia toimii Jyväskylän alueella Sun Soolilaisena ja pyytää välillä kokouskuulumisia, jotka vie eteenpäin Soolin hallitukselle.

Soolilta on tulossa tapahtumia, seuraavana talvirieha (7.2.2024). Talviriehaan on tullut hyvin ilmoittautumisia. Helmikuussa Sool järjestää webinaarikatsomon, koska siitä on tullut toivetta jäsenistöltä. Siellä katsotaan opettajien työturvallisuus-webinaari yhdessä.

Järjestökurssi on tulossa tulevana viikonloppuna (10.-11.2.), sen osalta kaikki selvää.

Talvipäiväetkoina SOOL järjestää kyykkää 20.2. Mainosta tulee myöhemmin.

Valmistuvien info 6.3. Tätä on tärkeä mainostaa. Sool tekee pohjat.

SOOL:n puolesta kevään tapahtumat suunniteltu aika hyvin. Aluetoimijat laittavat tietoa myöhemmin puheenjohtajistolle tai Sool-vastaavalle.

Pedagolla on suunnitteilla edunvalvontatapahtuma Soolin kanssa 8.3. Anni kysyy toiselta aluetoimijalta Veera Kolehmaiselta, sopiiko tämä. Yleensä kerran kaudessa on ollut ainejärjestökohtainen tapahtuma. Ideaa ei ole vielä mietitty, mutta koska OPS-info tulee 5.3 niin jotain siihen liittyvää voisi olla.

## 7. Toimikuntien kuulumiset

### 7.1. OKL:n toimikunnat

#### 7.1.1. Pedagoginen toimikunta: ollut kolme kokousta.

Kokous 17.1: Paikalla Sara Kangassuo. Käytiin läpi opintojaksojen vastaavuustaulukkoa. Kuvataiteen sivuaineopinnot mahdollisesti jatkossa varhaiskasvatuksen sekä luokanopettajaopiskelijoille. Esi- ja alkuopetuksen pedagogiikka- opintojakso tulisi korvaamaan esi- ja alkuopetuksen perusopintokokonaisuuden. OPS- aamupäiviä tulossa 20.2. ja 9.4.

29.1. Kumpikaan opiskelijaedustajista ei paikalla.

6.2. oli edellinen kokous, jossa edunvalvojista paikalla oli Aapo Nikula.

Keskustelussa OPS-info, joka järjestetään 5.3. klo 9.30-11. Paikkana Helena ruusupuistolla. Tilaisuus tulee mahdollisesti myös streeminä. Laitoksen opettajat ovat vastaamassa kysymyksiin, ja opiskelijoiden kysymyksiä mahdollisesti kerätään jo etukäteen. Ei kuitenkaan ole vielä tietoa, kenelle kysymykset lähetetään.

Lisäksi keskustelussa oli ollut opetusharkkojen haasteet. Luokolaisten ja vakalaisten esi- ja alkuopetuksen harjoittelut loppuvat.

#### 7.1.2. Opintoasiatoimikunta

6.2. oli edellinen kokous, jossa paikalla tutor- ja fuksivastaava Maria Malinen.

Käytiin läpi ops-taulukoita. Fuksimäärä kasvaa 105 opiskelijaan. Tutormäärä pysyy kuitenkin samana.

#### 7.1.3. YVV-toimikunta

Edellinen kokous olisi ollut 22.1., mutta kumpikaan opiskelijaedustajista ei päässyt paikalle. Atte Urama nosti esiin, että hallituksesta voisi mennä joku muukin paikalle kuin toimikuntaan kuuluva, mutta selvitetään vielä onko tämä mahdollista kaikkien toimikuntien osalta.

#### 7.1.4. Yhteistyötoimikunta

Edellinen kokous 31.1, paikalla molemmat opiskeijaedustajat: Saku Virtanen & Essi Kurth. Keskusteltiin uuden OA2 toteutuksesta ja käytiin läpi kaikkien harjoittelujen vastuuvetäjät.

Keskusteltiin myös harjoittelupalautteiden anonymiteetistä. Norssille tulee paljon palautetta, jota ei voida kohdentaa. Tärkeä myös muistaa opiskelijan oikeus pysyä halutessaan nimettömänä.

Pitää miettiä, miten palautetta voidaan hyödyntää. OH2-harkat on hankala toteuttaa ops-muutoksen myötä. Huhtikuuhun mennessä pitäisi saada lisätietoa miten tämä käytännössä vaikuttaa, mutta opiskelijat eivät pysty varautumaan tähän. Pitäisi olla paljon opettajia, sillä Norssille tulee syksyllä paljon OH2-harjoittelun tekijöitä OPS-muutoksen myötä.

Harjoitteluihin liittyen on tulossa kyselyä keväällä edunvalvojien ja Soolin puolesta. Kaikki eivät halua vastata kyselyyn ja olisi hyvä selvittää, mikä olisi helpoin tapa kerätä palautetta.

#### 7.1.5. Norssin johtokunnan kokous

Kokous 23.1.2024, Sara Kangassuo paikalla, mutta ei koko aikaa. Puhetta oli siitä, että yliopisto olisi jättänyt toiveen Norssin oppilasmäärän lisäämisestä, mikä helpottaisi harjoitteluiden toteuttamista. Norssin rakennuksessa ei kuitenkaan ole riittävästi tilaa, mikä on ongelma.

TAUKO 17.08-17.18

Anni Hakamäki poistui tauon aikana.

## 8. Viestintä

Viestintään liittyviin asioihin palataan myöhemmin iltakouluissa, ei käytetty aikaa niihin kokouksessa.

8.1. Hallituksen sisäinen viestintä

8.2. Hallituskuvaus

8.3. Hallitusesittelyt

Hallitusesittelyt on laitettu nettisivuille sekä instagramiin.

8.4 Aatos

Aatos on ollut aiemmin ilmainen, mutta nyt vaatii lisenssin. Hankitaan Aatos, maksaa 59e vuodessa. Näin pystytään allekirjoittamaan sähköisesti asiakirjoja. Lisätään summa lisätalousarvioon. Tuli myös kysymystä, onko selvitetty mahdollisia kilpailevia yrityksiä, jotka olisi ilmaisia. Ei ole niin hyviä, joten satsataan Aatokseen.

## 9. Kerhot ja oheistoiminta

### 9.1. Liikuntavuoro

Keskimäärin porukkaa on ollut noin 15 henkilöä. Nyt melkein kaikki vetäjät päässeet ääneen ja vastuuvuorosysteemi on toiminut. Kaikilla vuoroilla on ollut useampi vetäjä. Myös telegram-ryhmä on koettu toimivaksi. Viikoilla 8 ja 9 tauko liikuntavuoroista, myöhemmin tulee tietoa jatkosta.

### 9.2. Kirjakerho

Tällä hetkellä kirjakerhoa vetävät Heidi Hakamäki sekä Tinja Saario molemmat lopettavat kirjakerhon pitämisen tämän kevään aikana. Uusiksi vetäjiksi tulevat Sara Kangassuo sekä Sere Jalonen. Heidi perehdyttää heidät. Seuraava kirjakerho tänään 6.2. klo 18 Alkulähteellä. Maaliskuun kirjakerhosta ilmoitetaan heti kun on selvillä paikka ja aika.

### 9.3. Käsityökerho

Edellinen käsityökerho oli 17.1. Porukkaa oli paikalla 11. Kerhoa varten ostettiin keksejä (gluteenittomia sekä normaaleja), näihin kuluja meni yhteensä 7,34e. Puhuttiin haalarimerkistä ja pari innokasta on suunnittelemassa merkkiä. Aikaa suunnitteluun on helmikuun käsityökerhoon asti. Helmikuun kerho järjestetään 19.2. ja ohjelmassa haalarimerkkiompelua talvipäiviä varten. Ajatuksena oli ensin pitää langanvaihtotori, mutta se siirretään maaliskuun kerhoon.

Käsityölahjoituksia tuli hyvin ja ne on toimitettu Novalle. Henkilökunta oli hyvin kiitollisia. Mahdollisesti järjestetään keräys myös syksyllä.



## 10. Edunvalvonta

Ensimmäisen vuosikurssin opiskelijat ovat olleet huolissaan KTKO1007- kurssin arvosanojen myöhästymisestä. Arvosanoja oli tullut osalle ensin vain Moodleen, mutta ei vielä Sisuun. Opiskelijoille on tiedotettu tilanteesta vuosikurssin Telegram-ryhmässä, ja tämän jälkeen myös Sisuun oli tullut arvosanat.

Ilmeisesti arvosanojen suhteen ollut myös epämääräisyyttä, ja asiasta voi odottaa mahdollisesti enemmän yhteydenottoja. Aapo Nikula ohjaa ottamaan yhteyttä vastuuolettajaan, mikäli tulee satunnaisia ilmoituksia.

## 11. Yhdenvertaisuus

Yhdenvertaisuus- ja KEKE-vastaava Lotta Seppänen muistuttaa, että jokaista tapahtumaa varten pitää olla turvahenkilö ja se kannattaa hankkia mieluummin hyvissä ajoin kuin liian myöhään.

Keskusteltiin siitä, onko yhdenvertaisuusvastaavien hyvä lukea tapahtumakuvaukset vai riittääkö pelkästään, että turvahenkilöt lukevat. JYY:n koulutuksessa on tullut esiin, että pelkästään turvahenkilöt eivät voi olla vastuussa, sillä turvahenkilönä voi olla kuka tahansa hallituksen ulkopuolelta. Sovittiin, että tapahtumavastaavat laittavat tapahtumat luettaviksi Pulinoille.

Kevään yhdenvertaisuuskysely järjestetään alustavasti helmi-maaliskuun vaihteessa.

## 12. Työelämä- & alumnitoiminta

Saku Virtanen laittaa liikuntavuoroille kyselyä, mitä liikuntakokeiluja halutaan.

## 13. Kansainvälisyys

Vaihtohaku on auki 15.2. asti. Torstaina 8.2. laitetaan story ja feedpostaukset vielä muistutuksena. KV-tutorhaku auki 29.2. asti, ja tästä on jaettu storyssa JYY:n postaus, mutta olisi hyvä julkaista myös uudestaan jotain.

Vaihto-opiskelijoille on tehty whatsapp-ryhmä, mutta vain yksi on liittynyt. Sara Kangassuo laittaa sähköpostilistalle viestiä jatkossa ja infoaa vaihtareita.

#### 14. Kestävä kehitys

Lotta Seppänen muistuttaa kaikkia kestävyysohjelman huomioimisesta tapahtumissa. Lotalta voi kysyä, jos jokin mietityttää sen suhteen.

Lotta on harjoittelussa 26.2.-10.5. ja tälle ajalle olisi hyvä saada apuri. Keke-toimari ei ehkä ehdi aloittaa tarpeeksi aikaisin.

Kirpputori 19.3. on järjestymässä mutta vielä puuttuu paikka. Edellisvuonna oli Ryhtilä, mikä todettiin toimivaksi ja se voisi olla paikkana myös tänä vuonna. Näillä näkymin kirpputorissa mukana Pedagon lisäksi Abakus, Varkaat, Jano, Stimulus ja Emile.

Aapo Nikula järjestää kirpputoria Pedagolta.

#### 15. Tutor

Tutor- ja fuksivastaava Maria kyseli, varataanko Keljon tapiolaa fuksimökiksi jo nyt, jotta varmasti onnistuu vai jätetäänkö varaaminen tutoreille. Paikaksi ehdotettiin myös Valorinnettä, joka olisi lähempänä. Sovittiin, että tutorit voivat itse päättää tästä. Täytyy kuitenkin ottaa hyvissä ajoin jo keväällä puheeksi, jotta ehtivät varata paikan.

Tutorhakua on tarkoitus mainostaa Pedagon instagramissa, ja muutama vanha tutor on tekemässä videoita sitä varten. Myös Maria tekee videon, jossa kertoo infoa tutorhausta. Lisäksi Maria kirjoittaa sähköpostiviestin tutorointiin liittyen, jonka koulutussuunnittelija Iida Rautiainen jakaa jäsenistölle.

##### 15.1. Tutorvalinta

Tutorvalintaan on tulossa muutos, ja valitsijoita olisi Pedagon hallituslaisia, vanhoja tutoreita sekä fuksitoimikunnan jäseniä. Maria toimii ääntenlaskijana. Näin saadaan

laajempaa näkökulmaa valintaan. Maria laittaa kyselyitä hallituksen, tutoreiden sekä fuksitoimikunnan ryhmiin ja kartoittaa halukkaita.

Tiina Nyysönen on luvannut hyväksyttää tehtyä valintaa opettajilla ennen valintojen julkistamista. Lopullinen valinta on laitoksen tekemä, ja tätä täytyy painottaa myös jäsenistölle.

Hakijoiden esittäytymistilaisuus pidetään 8.3. Jos paikalle ei pääse, voi lähettää myös videon. Maria saa kirjalliset hakemukset 5.3. mennessä. Valintakriteerit sekä tutoreiden määrä pysyvät samana tänäkin vuonna.

Keskusteltiin kirjallisen hakemuksen ja esittäytymisten painoarvosta, joka on tällä hetkellä 75% hakemus & 25% esittäytyminen. Tämä tulee laitokselta, ja koska laitos tekee lopullisen valinnan, hakemuksella pitää olla suurempi painoarvo. Keskusteltiin mahdollisista muutoksista, joita voisi ehdottaa laitokselle tuleville vuosille, koska esittäytymisen painoarvo on tällä hetkellä hakemukseen nähden pieni.

Tiinalta oli tullut toive, että valittaisiin myös kolme varatutoria mikäli hakijoita riittää. Näiden nimet toimitettaisiin laitokselle, mutta heille itselleen ilmoitettaisiin vain tarvittaessa. Pohdittiin, että olisi kuitenkin hyvä, jos heillä olisi tieto etukäteen niin voisivat varautua.

Mietittiin, voisiko hakulomakkeessa olla kohta, jossa kysytään kiinnostusta varatutorina toimimisesta ja näin hakija sitoutuisi varatutorointiin. Haku on kuitenkin ollut jo käynnissä, ja se tulee JYY:ltä niin tämä ei onnistu. Keskustellaan asiasta Tiina Nyysösen kanssa, voisiko varatutoriasiasta laittaa esimerkiksi sähköpostia hakijoille. Valinta tulee kuitenkin laitokselta, joten pitää mennä heidän kannan mukaan.

Keskusteltiin myös siitä, onko epätasa-arvoista muita hakijoita kohtaan, jos Liiklossa tai Mukalla opiskelevilta tulee vain yksi hakija ja heidät on automaattisesti sen takia pakko valita. Laitoksen toiveena on, että näihin kotiryhmiin tulisi hakija, joka on itse opiskellut kyseisessä kotiryhmässä.

Sara Kangassuo poistui ajassa 17.55

16. Fuksitoimikunta

Fuksi- ja tutorvastaava Maria vieraili kokouksessa tammikuussa, ja homma pyörii hyvin. Fuksitoimikunnalta on tulossa hengailuilta maaliskuussa, teemana pulkkamäki. Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Roosa Ukkola on kysellyt pulkkia lainaan Laajavuoresta. Mahdollinen mäenlaskupaikka olisi Mäki-Matin perhepuistossa.

Soihtukulkueeseen liittyen on tullut kysymystä Abakukselta, että voisiko soihtuja viedä Kasvistolta jonnekin. Palataan myöhemmin asiaan.

17. Vuosijuhlatoimikunta Pedago 60v.

Ajatuksena on, että jäsenten lippujen hinta pysyisi alle 100e:ssä. Tämän vuoksi sponsoritiimiin tulee panostaa.

Pohdittiin, minkä verran vujutiimiläiset saisivat alennusta ja mitä heiltä odotetaan. Otetaan vujutiimin ensimmäisessä tapaamisessa esiin nämä asiat. Vujutiimiltä ei vaadita, että käyvät kokouksissa, mutta työtä täytyy tehdä muuten, jotta on oikeutettu alennettuun vujulippuun. Haku vujutiimiin alkaa 7.2. ja hakuaika on noin kaksi viikkoa. Vujuvastaavat Maiju ja Veera ovat tehneet info/-mainostusvideon aiheesta.

Vujutiimiin on tulossa viisi tiimiä, ja jokaista niistä hoitaa joku hallituslainen. Veera ja Maiju ovat tehneet ehdotuksen tiimeistä ja vetäjistä ja ne sovittiin kokouksessa. Koristelutiimiä lähtee vetämään hallituksesta Maria Malinen, viestintätiimiä Marianna Palola, sponsoritiimiä Sonja Holm, ja esiintyjätiimiä Olivia Haataja. Sillistiimiin ei vielä päätetty vetäjää kokouksessa, palataan asiaan sen osalta iltakoulussa.

Sillikselle ei ole vielä paikkaa tiedossa.

18. Yhteistyö

Lähes kaikille yhteistyökumppaneille on nyt laitettu viestiä. Lähdetään kysymään myös halua haalarisponsorointiin. Talous- ja yritys yhteistyövastaava Saaga pyytää

merkitsemään haalarikansiosta löytyvään exceltiedostoon, jos tulee ehdotuksia haalarisponsoreista.

Maiju Lintulahti poistui 18.12

### 18.1. Yhteistyösopimukset

Buugin, Antishopin sekä Promlerin kanssa on tehty sopimukset sähköpostitse, mutta ei vielä allekirjoitettu. Neuvottelut on vielä kesken Revolutionin sekä Heidi's:n kanssa, joilta odotetaan vielä vastausta. Muutosehdotuksina ehdotettiin alkoholittomien vaihtoehtojen lisäämistä etuihin.

Herkkuaprojen lähdön ja lopun voisi vakiinnuttaa Revolutioniin. Sonja Holm ehdotti Freetimeen vakkaridrinkkiä ja sinne voisi keskittää tapahtumien jatkot. Drinkin hinta voisi olla 3-5e ja pohdittiin, voisiko se olla shotti, drinkki vai molemmat. Esiin nousi idea järjestää Pedagon drinkki-ilta, jossa voisi äänestää tulevaa drinkkiä. Samaan tapahtumaan voisi yhdistää myös esimerkiksi jonkun visailun.

Sonja ehdotti myös lavatansseja syksylle, tämän voisi järjestää yhteistyössä muiden kanssa, esimerkiksi Sporticusta voisi kysyä.

### 18.2. Tuotemyynti

Haalarimerkkimyynti ja collegepaitamynti on auki Kide.appissa.

Saagalle tarvittaisiin tuuraaja postitukseen siihen asti, että saadaan toimari tuotemyyntiin. Vaihtoehtona tälle olisi se, että tuotemyynti laitetaan kiinni toimarin saantiin asti. Eero Kokkarinen ilmoittautuu vapaaehtoiseksi, Saaga opastaa tähän.

Keskusteltiin collegepaitojen mainostamisesta, jotta niitä saataisiin myytyä kentällä oleville opettajille. Ehdotettiin Alakoulun aarreaitan facebook-ryhmää, mutta siellä ei välttämättä saa mainostaa. Mietittiin, voisiko lahjoittaa jollekin opesomettajalle, joka voisi mainostaa tilillään. Palataan asiaan iltakoulussa.

Tauko 18.24-18.30

Lotta Seppänen poistui tauon aikana.

## 19. Menneet tapahtumat

### 19.1. Kirjavinkkaus

Palautetta tuli 5 kpl, ja suurin osa tykkäsi tapahtumasta paljon sekä toivoi samankaltaisia tapahtumia lisää. Lisäksi oli yksi kommentti, jossa toivottiin että käsiteltäviin teemoihin olisi saanut itse vaikuttaa. Heidi Hakamäeltä tuli kuitenkin tieto, että aiheesta oli kysytty ensin kirjakerhon ryhmässä ja keskusteltu myös kirjakerhossa. Jatkossa voisi laittaa kyselyä myös Pedagon instagramiin. Kirjavinkkauslistat on jaettu sähköpostilla osallistujille, ja Heidi jakaa myös kirjakerholle yleisesti. Lisäksi sovittiin, että jaetaan listat nettisivuille kaikkien saataville.

### 19.2. OKL Rocks

Tapahtuma koettiin osallistujien kesken hyvänä ja onnistuneena. Lopulta tapahtumaan myytiin noin 100 lippua, ja paikalla oli sekä opiskelijoita, että henkilökuntaa. Paikalla olleet kokivat hyvänä sen, että laitoksen henkilökuntaa saatiin lähemmäksi opiskelijoita.

Keskusteltiin siitä, että jatkossa olisi hyvä olla enemmän markkinointia tapahtumaan, ja monille voi olla kynnyskysymys lähteä. Esiin nousi myös, että tammikuu on passiivinen kuukausi tapahtumien suhteen, eikä välttämättä paras ajankohta tällaiselle tapahtumalle. Esitettiin ajatus, voisiko tapahtuman yhdistää kasvisten avajaisiin, johon yleensä tulee paljon porukkaa. Tämä on kuitenkin vaikea toteuttaa, koska markkinointi, bändien hankkiminen yms. pitäisi hoitaa kesällä.

OKL-rocksin toteutuneet budjetit: voitolle jäätiin 95,27e. Menoja 300e PA-kamoihin ja miksaajaan, tuloja 395,27e myydyistä lipuista.

### 19.3. Pakohuonepeli

Osallistujia tapahtumassa oli yhteensä 15 sekä turvahenkilönä Saaga Rissanen. Tapahtumasta tykättiin kovasti, ja se näkyi palautteessa. Sekajoukkueet sekä hinta koettiin hyvänä ja samanlaista tapahtumaa toivotaan uudelleenkin järjestettäväksi. Myös WayOut on halukas järjestämään tapahtumaa uudestaan. Saaga nosti esiin kehitysideana sen, että joukkueet olisi voinut olla pienempiä niin kaikki pääsisi vielä paremmin osallistumaan.

#### 19.4. Helsinki-exkursio

Palautetta tapahtumasta tuli 17 kpl ja suurimmalta osalta palaute oli todella hyvää ja kaikki tulisivat uudestaan samanlaiseen tapahtumaan. Vierailut, sisältö sekä hinta koettiin hyvänä. Kehittävää palautetta tuli OAJ- vierailusta, jota ei nähty parhaana vaihtoehtona sitsien jälkeiselle päivälle. Lisäksi majoitusta toivottiin seuraavalle reissulle lähemmäksi. Helsingissä tämä on vaikeaa toteuttaa korkeiden hintojen vuoksi. Yhdestä palautteesta nousi esiin myös Tietokillan henkilön epäasiallinen käytös, mitä ei nähty sopivana Pedagon tapahtumissa.

Tapahtumaa varten myytiin 42 pedagomerkkiä, joita vaihdettiin Tietokiltalaisten kanssa. Tappiota tapahtumasta tuli 18e. Yhtä lukuunottamatta kaikki ovat maksaneet ja lunastaneet lippunsa.

Atte Urama muistuttaa testamentin tekemisestä tapahtumasta. Testamenttiin tulee kirjata kaikki oleellinen tieto, niin auttaa seuraavaa excua järjestettäessä. Myös budjettitaulukko tulee tehdä, Saaga Rissanen auttaa tässä.

Kustantamot Sanomapro ja Otava ovat kiinnostuneita yhteistyöstä myöhemminkin. Ilmoille heitettiin, voisiko näitä kysyä myös haalari- tai vujusponsoreiksi. Myös Soisalon liikenne oli tyytyväinen tapahtuman järjestelyistä ja yhteistyöstä exculla.

#### 19.5. Tammikuun hengailuilta

Hengailuillassa oli hallituksen ulkopuolisia osallistujia noin 10. Pelattiin lautapelejä, sekä keskusteltiin opiskelusta ja edunvalvontatapauksesta. Kulukorvaus on laitettu Pedagolle.

#### 19.6. Tuntemattomien laulujen sitsit

Hyvä ja onnistunut tapahtuma kaiken kaikkiaan.

#### 20. Tulevat pöhinät

##### 20.1. Kasvisten Talvirieha

Paikalle ovat menossa Olivia Haataja ja Eero Kokkarinen sekä Atte Urama tulee myöhemmin. Aiheena tavaroiden piilotus, katsotaan Kasvistolta onko siellä tavaroita mitä voi olla. Rastit alkaa 17.30, mutta viideltä järjestäjät paikalle.

##### 20.2. Talvipäivät

Tällä hetkellä 209 tulijaa busseihin. Ilmoittautuminen talvipäiväbusseihin on auki ja se sulkeutuu to 8.2. Tällöin tiedossa kaikki Jyväskylästä lähtevät opiskelijat.

Lamminmäki Oy hoitaa tänä vuonna meidät perille ja heihin ollaan oltu yhteydessä.

Tarkka bussien lukumäärä sekä lopullinen opiskelijan maksettava hinta tiedetään kun ilmoittautuminen on päättynyt. Lähteville laitetaan sähköpostin kautta tarkemmat tiedot sekä Kide.App linkki, josta lipun voi maksaa. Turvahenkilöitä sekä

ohjelmavastaavia ollaan tiedusteltu ilmoittautumisen yhteydessä ja joitakin innokkaita on löytynyt. Tarkemmin nämäkin tiedetään ilmoittautumisen päätyttyä.

Päivätanssit järjestetään Pikis Jämsässä. Tarkemmat aikataulut tulevat lähempänä Talvipäiviä.

##### 20.3 Pörssin perinteinen rinnerieha

Pedagon lippukanta tämän vuoden rinneriehaan on 70 kpl Londonin jatkoilla (yksi lippu 27€). Olivia Haataja on ollut Pörssiin yhteydessä ja hoitaa asiat meidän päässä kuntoon. Pörssi myy omaa kantaansa 13.2 ja yleinen lipunmyynti on 19.2 eli Pedagon



kanta pitää myydä ennen 19.2. Tapahtumaa mainostetaan viikolla 7 ja Olivia päättää myyntiajan Pedagolle. Hallituksen Telegramiin tulee kysely, ketkä haluavat hallituskiintiössä lipun.

#### 20.4 Dumppi ry- ystävänpäiväbileet

Pedagon kiintiö tapahtumaan on 30 lippua, ja näitä on vielä jäljellä. Yleinen lipunmyynti alkaa 7.2. ja jäljellä olevat liput vapautuvat yleiseen myyntiin.

Keskusteltiin, mihin kiintiölipunmyyntilinkki on hyvä laittaa, jos tapahtumaa ei myydä loppuun saman päivän aikana. Storyt poistuvat 24h päästä. Sovittiin, että laitetaan linkki nettisivulle. Usein kiintiölipunmyynnin liput ovat kuitenkin suosittuja ja menevät heti.

#### 20.5 Himos winterfest

Arvonta tapahtumaan on suoritettu pe 2.2. Voittajalle on ilmoitettu ja tiedot välitetty myös Himokselle. Arvontaan osallistui 10 ihmistä, joten lippujakaan ei Pedagon kannasta välttämättä mene hirveästi. Lippulinkki löytyy tällä hetkellä Pedagon tapahtumat-ig:n kohokohdista. Sovittiin, että ei mainosteta enää tapahtumaa, sillä viestintää on tulossa muutenkin paljon.

### 21. Talous

Yleistä: Saagalle ei olla vielä saatu tilin käyttöoikeuksia koska tarvitaan pankille allekirjoitettu pöytäkirja.

Tilin saldo: 10 560,97€, tilitapahtumat on liitetty erilliseen kansioon.

Ehdotetaan kulukorvauksia maksettavaksi yhteensä 439,11€

Jäsenten määrä: 359, 1 alumnijäsen

### 22. META

Pedagolle on myönnetty kultainen kunniakirja veripalveluista. Laitetaan tästä story instagramiin.

Kasviston lukolliset kaapit ovat toimineet huonosti. Tavoitteena on, että kaapit poistetaan tai saadaan uudet tilalle.

Tiia Hallamaa lahjoittaa teltan ja hatun Pedagolle, näitä voi käyttää esim. tapahtumissa jos on tarvetta.

Saaga Rissanen ilmoittaa, että jos otetaan tai lisätään merkkejä Kasviston varastoon, ilmoitetaan hänelle.

Intersportin sopimus pitäisi kohta uusia, ja voisi miettiä miten sen suhteen tehdään. Päätetään asia iltakoulussa.

## 23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous tiistaina 5.3. Aika ja paikka tarkentuvat myöhemmin.

Atte Urama päätti kokouksen ajassa 19.06